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مجمعی پرحاشیه در آستانه تغیین مدیرعامل جدید؛

در مجمع روز گذشته شستا چه گذشت؟
مجمع عمومی عادی سالانه شستا امروز با حواشی بسیاری و اعتراض سهامداران نسبت به سود نقدی و نحوه پرداخت آن، برگزار شد.

به گزارش  خبرنگاران گروه بورس، بانک و بیمه گزارش خبر و به نقل از سرمایه نگر، ملکوتی خواه عضو هیات مدیره شستا در مجمع سالانه اظهار داشت:
۴۵  میلیون نفر بیمه شده و کارگر ایرانی سهامدار اصلی ما هستند. محور کار ما توجه به تولید است.

 نوید افزایش سرمایه از تجدید ارزیابی ۱۱۷۲ درصدی تا ماه آینده را میدهم.
 ارزش سرمایه گذاری از ۹۷ تا الان ۶۴۳ درصد رشد داشته است. درآمد عملیاتی تلفیقی ۷۸ درصد رشد داشت.

 رایتل و انرژی بورسی میشوند. رایتل از زیان خارج شده و به سمت سود میرود و هلدینگ انرژی تا پایان سال بورسی خواهد شد.
 امسال هیچ شرکت زیانده نخواهیم داشت. این در حالی است که سال ۹۹ هفت شرکت زیانده داشتیم.

 در ۶ ماهه اول امسال بیش از ۲ برابر رشد فروش داشتیم. در ۴۸ شرکت رکورد تولید شکسته شد. به هیچ عنوان زیر بار کاهش تولید نرفتیم و تحقق ۱۱۷
درصدی بودجه فروش داشتیم.

 شستا سال قبل ۱۳۶۰۰ میلیارد تومان عرضه اولیه داشت. ۳۱ درصد از زیر مجموعه ها عرضه شد (از لحاظ ارزشی ۴۴ درصد). در پاییز امسال ۵ شرکت و
در زمستان ۱۰ شرکت را آماده عرضه اولیه داریم.

۲۲  شرکت تا پایان سال منحل میشوند.

۲۲  شرکت تا پایان سال منحل میشوند.
 بیش از ۱۰۰ پروژه در حال اجرا است.

 در سال قبل ۵۰ شرکت افزایش سرمایه داشتند و این روند در ۱۴ شرکت ادامه خواهد داشت.
 در بیش از ۵۰۰ پرونده رای گرفتیم که ارزش ۳۰۰۰ میلیارد تومانی داشت.

 هر کالایی را که امکانش باشد در بورس میفروشیم.
 درباره ایران سازه که زیر مجموعه سیمان تامین است واحدهای مسکونی در وردآورد تهران و کیش ساخته و واگذاری شده است. مشکلاتی ایجاد شده
و دستور قضایی خورده. این پرونده ۳۵۱ واحد مسکونی دارد و در حال رسیدگی است. چند ضابط قضایی برای این کار تعیین شده است. شستا اجازه

نمیدهد حق کسی ضایع شود.
 در نیروگاه خلیج فارس اختلاف حساب داریم. یک مبلغی را توانیر به سازمان داده و سال آینده مشکل حل خواهد شد.

 مبلغ ۳۳۰۰ میلیارد تومان پول اضافی است که شستا به سازمان تامین اجتماعی داده بود. الان ۱۶۰۰ میلیارد تومان سازمان به ما بدهکاری دارد که از
سود ۱۴۰۰ تسویه خواهد شد.

 سال قبل صبا تامین برای سبد گردانی و بازارگردانی قسمتی از سهام ما را خرید. شستا ۶ هزار میلیارد تومان برای حمایت از سهم اختصاص داد.
 ما از زمان عرضه اولیه تا کنون ۱۷۰ درصد رشد کرده ایم.

 رئیس مجمع: مطمئن باشید شستا آینده درخشانی دارد. بسیاری از شرکتها از سازمان به قیمت دفتری گرفتیم. در شرایطی که بورس سقوط میکرد کمک
کردیم. الان وضعیت بدی نداریم و در آینده اوج خواهیم گرفت.

در حالی که پیش از این در شفاف سازی شستا روی سامانه کدال قرار بود که سود سهام از ۴ آبان با مراجعه به شعب بانک رفاه پرداخت میشود، در
مجمع این شرکت مقرر شد که از طریق سجام در ۲۵ آبان ماه پرداخت شود.
در خاتمه، به ازای هر سهم ۱۳۸ تومان سود بین سهامداران شستا تقسیم شد.


